
College van B en W
Moerdijk Klundert 18 december 2019

Betreft: artikel 35 vragen over de bruggen in Klundert

Geacht college,

Op 2 december 2019 heeft onze fractie vragen gesteld over de termijn kalender 
waarop staat dat er in het eerste kwartaal 2020 een kredietvoorstel komt voor 
reparatie/vervanging van de bruggen in Klundert, gelegen aan de Bottekreek, 
Rondeel en Gracht. Onze fractie kon hiermee niet akkoord gaan omdat de 
verantwoordelijke wethouder al in oktober 2019 heeft toegezegd dat er op korte 
termijn een oplossing zou komen. Alle fractie waren het er over eens dat de 
situatie zo vlak voor de kerst niet wenselijk was en opteerden dan ook voor een 
al dan niet tijdelijke oplossing. De voorzitter zou dit de andere dag bespreken in 
het college en een terug koppeling geven aan de fracties. Helaas tot op heden 
mochten wij niets horen en de huidige situatie, die al sinds september 2019 
duurt, is nog steeds dezelfde. Over 1 week vieren wij het kerstfeest en de meeste 
aannemers gaan de 20e december 2019 voor een aantal weken dicht zodat er 
vermoedelijk niets meer gebeurd. Voor onze fractie is dit een onacceptabele 
gang van zaken en niet uit te leggen aan onze inwoners. Wij hebben dan ook de 
navolgende vragen:

 Heeft de voorzitter de ontstane situatie besproken in het college, zo ja 
wanneer? Zo nee, waarom niet?

 Wat is de eventuele uitkomst hiervan en waarom heeft er geen 
terugkoppeling plaatsgevonden aan de fracties zoals toegezegd?

 Is over de ontstane situatie en oplossing overleg geweest met de 
ondernemers/winkeliers? Zo ja, wat is de uitkomst? Zo nee, waarom niet?

 Het onderhoud/vervanging zou toch gereserveerd moeten zijn. De bruggen 
zijn vermoedelijk al afgeschreven maar een reservering hiervoor is toch 
opgenomen. Klopt dit? Zo ja, waarom geen (nood) reparaties/vervanging 
op korte termijn. Zo nee, waarom niet? Waarom dan toch een krediet 
voorstel in 2020?

 Wat verstaat de wethouder feitelijk op korte termijn? Al we de procedure 
volgen dan zal eventuele uitvoering pas in het 2e kwartaal 2020 kunnen 
plaatsvinden of misschien nog later. Is dat wat de wethouder bedoelde met 
korte termijn? 

In afwachting van uw spoedige reactie teken ik,

Met vriendelijke groeten,

Bert Schreuders
Fractievoorzitter ChristenUnie Moerdijk


